
 

 

UISZ Community Summary – Week 24 

广州增城誉德莱外籍人员子女学校-第 24周教学活动总结 

 

 

 

 
 

 

 

 

INTRO 简介 

It has been another busy week on campus with hybrid classroom-online learning 

taking place for students living in Dongguan who were unable to come to the campus.  

Things have gone smoothly with the use of Microsoft Teams in conjunction with 

ManageBac.  We thank Mr Chay our IT Coordinator for providing  technical support 

for staff. 

校园又是忙碌的一周，为无法来校的东莞学生提供课堂在线混合学习。  将 

Microsoft Teams 与 ManageBac 结合使用，一切顺利。 我们感谢我们 IT 协调员 

Chay 先生为员工来提供技术支持。 

 

Let's take a closer look at some of the exciting activities that have occurred this 

week... 

让我们仔细看看本周发生的一些激动人心的活动...... 

 

 

 

 

 

 



 

 

PYP 小学项目 

Message from Ms Ha 来自 Ha 老师的寄语 

 

In K3/Year 1 class, the students have been doing activities around February’s Learner 

Profile Caring.  The students had to write about something they did that demonstrated 

an act of kindness and caring. Some students found this challenging, but things got 

easier when other students shared stories of when their friend helped or did 

something kind for them.  

在 K3/Year 1 班级中，学生们一直在围绕 2 月份的学习者素质关怀开展活动。 

学生们必须写下他们所做的一些表现出善意和关怀的事情。 一些学生觉得这很

有挑战性，但是当其他学生分享他们的朋友帮助他们或为他们做点什么的故事时，

事情变得更容易了。 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

MYP 中学项目 

Message from Mr Chay 来自 Chay 老师的寄语 

In Year 8 MYP, students are completing a unit on 'Floor Plan'. Students are using a 

ruler to help them rule straight lines to create a floor plan of a house. A floor plan is a 

bird-eye view of a house that shows all the rooms, doors windows and even furniture. 

It is used to show potential home buyers what the house would look like and see the 

overall flow of movements. Students online were welcomed on Microsoft Teams. The 

"Together Mode" created an inclusive environment due to students on campus also 

joining students online.  

在 8 年级 MYP 中，学生们正在完成一个关于“平面图”的单元。 学生们正在使

用尺子帮助他们划出直线来创建房屋的平面图。 平面图是房屋的鸟瞰图，显示

了所有房间、门窗甚至家具。 它用于向潜在购房者展示房屋的外观，并了解整

体流动情况。 Microsoft Teams 欢迎在线学生。 “在一起模式”创造了一个包容的

环境，因为校园里的学生也在线加入了学生。 



 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

BOARDING 寄宿项目 

Last weekend we had a large group of flexi-boarders on campus due to the Covid 

restrictions in Dongguan.  Mr Sebastien organised the football club activities on the 

football pitch - which was well attended. Everyone had fun! Ms Holly, Ms Jennifer and 

Alan organised a KTV and table tennis activity in the Secondary Theatre.  In the 

evening a fire was lit outside Dragon House and students roasted marshmallows.  All 

in all a wonderful way for flex-boarders to spend their weekend!    

上周末，由于东莞的新冠疫情限制，我们在校园里有很多弹性寄宿生。Sebastien

先生在足球场上组织了足球俱乐部的活动——参加人数众多。 每个人都玩得很

开心！ Holly 女士、Jennifer 女士和 Alan 在中学剧院组织了 KTV 和乒乓球活

动。 晚上，我们在龙之屋宿舍外生起了火，学生们烤棉花糖。 总而言之，弹性

寄宿生以最佳的方式度过周末！  

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

OUTRO 总结 

We wish all our hard working students - their parents and caregivers a restful 

weekend.  See you back on Monday for more exciting learning! 

我们祝愿努力学习的所有学生——他们的父母和监护人度过一个宁静的周末。 

周一见，更多精彩学习即将到来！ 

 

Warmest wishes,  

致以诚挚的问候， 

 

UISZ School & Boarding Community   

广州增城誉德莱外籍人员子女学校走读和寄宿学校 


